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Dækning af DM  
Rasmus Adrian har testet livestreaming af til HaSK open. Det ser ud til at blive godt.  
  
Status over diverse medier  
  
Vi har pt 1579 følgere på Instagram. Facebook har stået stille, de sædvanlige informationsopslag kommer 
stadigvæk.  
  
Hjemmesiden har fået en mindre opdatering, der er blevet rykket lidt rundt på "bjælken" øverst på siden.  
  
Snak med Jan Lyhne om junior landsholdets Youtube kanal, med den hensigt om at samle lidt sammen på 
diverse kanaler der florere på Youtube.  
  
Årsberetning  
Skal være færdig d. 5/3  
  
40 års jubilæum  
Niels har fået en masse avisudklip og gamle blade fra forbundets tid før digitale medier.  
Der mangler stadigvæk billeder og videoer fra før 1999, men der arbejdes på sagen.  
  
TAKE OVER  
Der forsøges med en ny strategi til at nå ud til nye klubber i forhold til at få nye klubber til at lave en 
TAKEOVER på Instagram profilen.  
  
DSFsamtaler  
  
Niels tager fat i Jesper Vogelius omkring kanalen på Youtube og om han vil have en større rolle inden for 
DSFs medieudvalg.  
  
Nicki Lentz og Amalie Larsson er udtaget til World Games, udvalget vil lave en Q&A med dem. Dette kan 
også bruges til 40 års jubilæumsvideoen. DIF bliver muligvis også en del af det, da der er flere sportsgrene 
med til World Games.  
  
Medier generelt 
IPF er blevet bedre til at opdatere til stævner, det skal vi være bedre til at dele videre på egne platforme.  
  
Medieudvalget arbejder hen imod på at blive bedre til at gøre opmærksom på internationale og nationale 
stævner til DR sporten og TV2 sport.  

 
 


